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Dagsorden: 
 

19.00-20.30: 

1) Nyt fra elevrådet  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

2) Meddelelser: 

- Spørgsmål til udsendte meddelelser (ledelsen) 

- Kort nyt fra forældrerepr. 

- Kort nyt fra medarbejderrepr. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

3) Status byggeri 

 

 

 

 

 

 

 

4) Punkt fra sidste møde: Godkendelse af 

hensigtserklæring til forældre til elever i 7. klasse 

(Bilag, opfølgning på punkt med besøg af Søren 

Knudsen) 

 

5) Orientering om skolens ansættelsessituation. 

    - Nedsættelse af ansættelsesudvalg.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Afbud: Sussi og Erik havde varslet forsinket ankomst. Begge kom dog 

tidligere end forventet       

Fraværende: Elevrådsrepr.  

 

1) 

Vil gerne have et punkt på om boden ift. drikkevarer, og om 

udskolingen stadig skal sidde de første 15 min. i klassen i 

spisefrikvarteret. 

Købmandsordning: Hvad er ønskerne for en videreførsel af ordningen. 

Ikke umiddelbart ønske om forandring! Erik beder elevrådet om at lave 

et forslag til, hvad de vil have drøftet. 

Minielevrådet, dette arbejdes der stadig på, at blive klogere på. Er i 

kontakt med lærerrepræsentant fra Østre Skole. 

 

2) 

Informationsmøde for børnehaveklasserne, onsdag d. 21/5: Hvilke 

bestyrelsesmedlemmer deltager: Nina, Tanja og Kasper. 

Vi har en pædagogansættelse senere i foråret (efter ansættelse af 

lærerstillingen). Der kommer skriftlig information ud senere – med 

behov for 1-2 bestyrelsesmedlemmers deltagelse. 

Fællessamlingerne med sang: Vi vil på sigt have inkorporeret også de 

ældste elever. 

Morten meddelte, at han går på pension 1.10.25. 

Medarbejderrepræsentanter: Der er i personalegruppen, et ønske om at 

komme ud af huset på et internat / pædagogisk weekend. Dette 

prioriteres ikke i år, da ledelsen ikke kan forsvare at udhule/ bringe 

skolens økonomi yderligere i minus. 

Arrangement med forfatter Karen Marie Lillelund i samarbejde med 

Bording og Nordre. 

 

3) 

Claus har afholdt et informationsmøde om byggeriet. Der var ca. 30 

deltagere. 

Der blev en længere diskussion om trafikforholdene ved skolen. 

Kunne tænkes med i den kommende kommunikation om byggeriet. 

 

Markering af byggeristart med deltagelse af det politiske niveau bliver 

torsdag d. 14/8 kl. 13 – 15. 

 

4) 

Erklæringen blev godkendt. 

 

 

 

5) 

Ansættelsessituationen: 

a) Vores lærerbehov siger, at vi mangler 2,2 stilling, men vi har kun 

ressourcer til 0,3 lærer! 

Vi har slået en fast stilling op med Fysik/kemi, naturfag i udskolingen 

og matematik i base 3. PT har vi modtaget 8 ansøgninger.  

Datoer:  

Udvælgelse af ansøgere: torsdag d. 8/5 kl. 16.00 

Ansættelsessamtaler: onsdag d. 14/5 fra 15.30. 

Deltagere i ansættelserne: Rikke og Simon, samt Susanne og Erik. 

 

 

Skolebestyrelsesmøde ved Engesvang Skole 

tirsdag d. 29.04.25 kl. 19.00-21.30 
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Kort pause 

 

 

 

6) SFO, elevregistrering 

 

 

 

 

20.30-21.30 

 

7) Skolens timefordelingsplan 

- Oplæg fra ledelsen og drøftelse af påtænkte 

prioriteringer.  

 

 

 

 

 

 

 

 

8) Skolens arbejde med elevtrivsel 

- Overordnet orientering fra ledelsen 

- Drøftelse af ønsker til videre drøftelser på   

junimødet 

 

9) Evt.  

 

 

 

 

----------------------------------------------------- 

Kommende punkter: 

 Juni/august:  

• Trivsel, trivselsmålinger/trivselstiltag, 

antimobbepolitik (tema) (juni) 

• Sommerfrokost (juni) 

• Skolevejen, trafik 

• Kommunalt budget (aug). 

 

Den resterende personalekabale løses som udgangspunkt med lærere vi 

pt har i huset i ikke-faste ansættelser. Der vil blive tale om lignende 

ansættelsesvilkår for disse i en kommende ordning.  

b) Ansættelses af viceskoleleder: Claus fremlagde en ansættelsesplan, 

som er lavet sammen med skolechef Thomas Garsdal. 

 

7/8: Udvælgelse af ansøgere til samtale 

13/8: 1. samtalerunde. 

21/8: 2. samtalerunde. 

Bestyrelsesrepræsentanter i udvalget: Nina, (Julie -tjekker kalender) 

 

6) 

Fremmødekontrol/tilsyn i SFO: 

Der er kommet retningslinjer for tilsyn i kommunen efter en 

lovændring. Broen har nu lavet et udkast til lokal tekst. 

Reaktion: Skal der evt. skrives noget om ”Morgenbroen”? 

 

Retningslinjerne besluttes på næste møde. 

 

7) 

Skolens timefordelingsplan. Claus fremlagde en prosa-udgave for at 

fremme forståelsen. 

 

Kort oplæg om reduktion i pausetiden med 10 minutter 

(spisefrikvarteret.). 

 

Hvad med lektier! Vi er lektieminimeret! Skal det være et tema til et 

kommende møde. 

 

Der var opbakning til den fremlagte plan! 

 

8) Punktet udskudt grundet tidsmangel på mødet.  

 

 

 

 

9) 

Kunne der laves en erklæring ift. elevernes brug af IT/sociale medier. 

Sættes på årshjulet til næste skoleår.  

Forebyggende misbrugsrådgivning – SSP / Søren 
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